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PROTOKÓŁ NR LXV/65/2023 
z sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 14 lutego 2023 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 20 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wystąpienie Młodzieżowych Ambasadorów Pokoju.   
4. Przyjęcie protokołów z sesji nr: LXIII/63/2022 oraz LXIV/64/2023. 
5. Temat sesji: sport i kultura, w tym podsumowanie roku jubileuszowego.   
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2023 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2023 – 2045, 
c) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (138 7145,00), 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (11 214,00), 
e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu kosztów 

jednorazowego przewozu, o którym mowa w art. 39a ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo 
oświatowe, 

f) zmiany uchwały nr VII/61/2019 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie zasad 
zwrotu wydatków dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 
2019-2023,  

g) zmiany uchwały nr II/18/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup żywności lub posiłku w ramach rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

h) zmiany uchwały nr II/20/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie 
wieloletniego gminnego „Programu osłonowego w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023, 

i) zmiany uchwały nr LIV/524/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 5 kwietnia 2022 r. w sprawie zakresu 
pomocy świadczonej obywatelom Ukrainy przez Gminę Mikołów,  

j) zmiany uchwały nr XXXVII/334/2021 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie 
Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Mikołowie, 

k) o wyrażenie zgody w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Mikołów prawa własności 
nieruchomości,  

l) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Mikołowa oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Mikołowa, 

m) przystąpienia Gminy Mikołów do Związku Stowarzyszeń Centrum Aktywności.  
 7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
 8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 
11. Wolne głosy. 
 

Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała radnych, wszystkich 
uczestników posiedzenia oraz mieszkańców. Otworzyła sesję. 
 
Do pkt 2 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad. 
Poinformowała, iż dzisiejsze obrady będą tłumaczone na język migowy przez p. Edytę Lala-Koczy. 
Zaproponowała następujące zmiany porządku obrad: 
- wnieść jako pkt 7. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji Rady Miejskiej Mikołowa  
za 2022 r. – kolejne punkty przenumerować, 
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- wnieść projekt uchwały w sprawie przekazania organowi właściwemu petycji pana K. L. z dnia  
18 stycznia 2023 roku w sprawie zwiększenia wśród lokalnej społeczności świadomości dotyczącej 
transplantacji. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mikołów do Związku Stowarzyszeń Centrum 
Aktywności.  
  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.   
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.      
 
Do pkt 3 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że głos zabiorą 
uczniowie I Liceum Ogólnokształcącego w Mikołowie, którzy przybyli z przesłaniem w związku 
z toczącą się wojną na Ukrainie.  
 
Uczniowie I LO w Mikołowie jako przedstawiciele młodzieżowego projektu Ambasadorzy Pokoju 
przedstawili w imieniu młodego pokolenia manifest i apel o pokój na świecie oraz o kreowanie tych 
warunków przez osoby dorosłe oraz decyzyjne poprzez zaniechanie podziałów i kłótni 
prowadzących do nienawiści. Odczytano List Ambasadorów Pokoju, który przekazano wszystkim 
obecnym na sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała za wystąpienie 
i przekazane przesłanie.  
 
Radny Krzysztof Żur pogratulował Młodzieżowym Ambasadorom Pokoju inicjatywy oraz 
pięknych i zacnych słów, które skierowali do mieszkańców Europy, wspominając jednocześnie 
o wszechstronnej pomocy, jakiej Polska udzieliła walczącej Ukrainie. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 5 minut przerwy,  
po której wznowiła obrady.    
 
Do pkt 4 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokoły z sesji 
nr: LXIII/63/2022 oraz LXIV/64/2023. Poinformowała, że do protokołów nie wniesiono żadnych 
uwag ani zmian. 
Protokoły zostały przyjęte.  
 
Do pkt 5 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do tematu 
sesji złożono sprawozdania za 2022 rok, które były omówione na posiedzeniu Komisji Nr 7  
ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. Sprawozdania: 
- Burmistrza przygotowane przez Biuro Promocji w tym podsumowanie roku jubileuszowego, 
- Miejskiej Biblioteki Publicznej,  
- Miejskiego Domu Kultury, 
- Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
- Muzeum w Mikołowie (w organizacji), 
- Instytutu Mikołowskiego. 
 
W temacie głos zabrali: 
Naczelnik Wydziału Oświaty UM Jarosława Bizoń – złożyła krótkie sprawozdanie  
dot. organizacji obchodów jubileuszu przez mikołowskie szkoły i przedszkola. Zaprezentowano 
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film, przygotowany przez Szkołę Podstawową Nr 5, dokumentujący obchodach 800-lecia miasta 
Mikołów w szkołach i przedszkolach. 
 
Zastępca Burmistrza Iwona Spychała-Długosz, w imieniu dyrektorów szkół i przedszkoli, 
pracowników Wydziału Oświaty UM oraz swoim, zaprosiła wszystkich na dzień 2 marca  
br. na godz. 12-tą do MDK na posumowanie roku jubileuszowego w oświacie, którego 
organizatorem jest Szkoła Podstawowa Nr 5. Poinformowała, że podczas tej uroczystości  
m.in. zaprezentują się uczniowie, którzy brali udział w szeregu konkursach artystycznych, 
muzycznych, plastycznych oraz wielu innych. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula podziękował radnym, swoim zastępcom, dyrektorom szkół 
i przedszkoli oraz pracownikom Urzędu, jednostek organizacyjnych, pomocniczych i wszystkim 
którzy zaangażowani byli w obchody jubileuszu Mikołowa. Poinformował, iż zrodził się pomysł, 
aby wszystkie te informacje i zdjęcia zebrać i opisać w pamiątkowym albumie, który może być       
przechowywany w Miejskie Bibliotece Publicznej. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska, w imieniu Rady Miejskiej,  
również podziękowała wszystkim zaangażowanym w obchody jubileuszu i zaproponowała,  
aby wszyscy obecni na posiedzeniu dokonali wpisu do Księgi Pamiątkowej, która w dniu 
dzisiejszym wyłożona jest w sali obrad. 
 
Radny Krzysztof Żur przedstawił swoje stanowisko na temat przygotowania obchodów jubileuszu 
miasta: 
- docenił zaangażowanie szkół i przedszkoli, organizacji pozarządowych, klubów sportowych, 
seniorów, pracowników Urzędu, 
- skrytykował okoliczności powołania komitetu organizacyjnego, zorganizowanie centralnej 
uroczystości czyli sesji Rady Miejskiej w dniu roboczym, niezaproszenia do udziału  
w tym wydarzeniu radnych poprzednich kadencji, braku popularnych imprez plenerowych  
dla mieszkańców, braku uhonorowania długoletnich pracowników Urzędu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
- zastępca burmistrza Mateusz Handel, 
- radna Aneta Esnekier, 
- burmistrz Stanisław Piechula. 
 
Radny Krzysztof Jakubiec złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.    
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych, przeciw 12, wstrzymał się 1. 
Wniosek nie został przyjęty. 
 
W dalszej części dyskusji głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- radny Krzysztof Żur,  
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- zastępca burmistrza Mateusz Handel, 
- radny Krzysztof Żur,  
- przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska złożyła wniosek formalny 
o zamknięcie dyskusji. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.    
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, przeciw 4, wstrzymał się 1. 
Wniosek został przyjęty większością głosów.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 10 minut przerwy,  
po której wznowiła obrady. 
 
Do pkt 6 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty 
uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2023 rok  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3; 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1; 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 
Uchwała nr LXV/643/2023 została podjęta większością głosów. 
 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2023 – 2045 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu:  
za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.   
Uchwała nr LXV/644/2023 została podjęta większością głosów. 
 
c) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (138 715,00) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/645/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (11 214,00) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/646/2023 została podjęta jednogłośnie.  
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e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu kosztów 
jednorazowego przewozu, o którym mowa w art. 39a ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r.  
– Prawo oświatowe 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies zadała pytanie, czy procedowana uchwała jest skutkiem uchylonej 
uchwały w tej sprawie podjętej w listopadzie? Po uzyskaniu twierdzącej odpowiedzi, stwierdziła,  
iż w uzasadnieniu tego projektu powinna być zawarta taka informacja.     
 
Zastępca Burmistrza Iwona Spychała-Długosz poinformowała, że projekt był konsultowany 
z radcą prawnym i jest przedłożony w takiej formie ze względu na wejście w życie rozporządzenia 
Ministra Infrastruktury zmieniającego od stycznia br. m.in. stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 
Procedowany obecnie projekt nie ma związku z istotnym naruszeniem prawa wskazanym  
przez organ nadzoru w uchylonej uchwale z listopada.   
  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/647/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
f) zmiany uchwały nr VII/61/2019 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 19 marca 2019 r. 
w sprawie zasad zwrotu wydatków dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 
 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/648/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
g) zmiany uchwały nr II/18/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. 
w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup żywności 
lub posiłku w ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/649/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
h) zmiany uchwały nr II/20/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. 
w sprawie wieloletniego gminnego „Programu osłonowego w zakresie dożywiania” na lata 
2019-2023 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
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- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/650/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
i) zmiany uchwały nr LIV/524/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 5 kwietnia 2022 r. 
w sprawie zakresu pomocy świadczonej obywatelom Ukrainy przez Gminę Mikołów 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/651/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
j) zmiany uchwały nr XXXVII/334/2021 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 26 stycznia 2021 r. 
w sprawie Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Mikołowie 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/652/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
k) o wyrażenie zgody w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Mikołów prawa 
własności nieruchomości 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu:  
za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
następujących autopoprawek: 
- w tytule uchwały wykreślić wyraz „odpłatnego”,  
- w § 1 wykreślić wyraz „odpłatne”.    
 
Radny Krzysztof Żur poprosił o mówienie projektu uchwały oraz proponowanej zmiany.  

  
Burmistrz Stanisław Piechula odnośnie zgłoszonych poprawek przez sekretarza poinformował,  
że jest to tylko poprawka formalna gdyż wiadomo, że nabycie następuje odpłatnie, a sprawa 
dotyczy woli nabycia terenów w Mikołowie, które Agencja Rolna Skarbu Państwa wystawiła  
na sprzedaż w drugim przetargu w atrakcyjnej cenie wywoławczej ok. 100 zł. Celem zakupu jest 
ewentualne zbycie z zyskiem w przyszłości. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką.   
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 
Uchwała nr LXV/653/2023 została podjęta większością głosów. 
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l) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Mikołowa oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Mikołowa, 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5. 
Uchwała nr LXV/654/2023 została podjęta większością głosów. 
 
m) przystąpienia Gminy Mikołów do Związku Stowarzyszeń Centrum Aktywności 
Projekt zdjęty z porządku obrad.  
 
n) przekazania organowi właściwemu petycji pana K. L. z dnia 18 stycznia 2023 roku w sprawie 
zwiększenia wśród lokalnej społeczności świadomości dotyczącej transplantacji 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Uchwała nr LXV/655/2023 została podjęta jednogłośnie.  
 
Do pkt 7 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że komisje 
Rady Miejskiej złożyły swoje sprawozdania do materiałów dzisiejszej sesji. 
Sprawozdania zostały przyjęte bez uwag. 
 
Do pkt 8 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 
- zostały ustalone terminy zebrań wiejskich: w Śmiłowicach w dniu 23.02.br. o godz. 1800  
oraz w Bujakowie w dniu 1.03.br. o godz. 17 00,  
- 20 lutego br. odbędzie się druga sesja Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa, podczas której 
będzie dokonany wybór prezydium, 
- wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody stwierdzające nieważność uchwały w sprawie 
określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu kosztów 
jednorazowego przewozu, o którym mowa w art. 39a ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r.  
– Prawo oświatowe, w części określonej w § 2, 
- wpłynęła uchwała RIO w sprawie pozytywnej opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 
Miasta Mikołów, wynikającej z planowanych i zaciągniętych zobowiązań, 
  - wpłynęła uchwała RIO w sprawie pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
przyjętego w uchwale budżetowej na 2023 Miasta Mikołów,  
- wpłynęła informacja Burmistrza o wydanych w 2022 roku decyzjach o naliczeniu opłat 
planistycznych na łączną kwotę 16 464,- zł. 
 
Do pkt 9 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przedłożone, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia, które miały miejsce w styczniu i lutym br. znajdują się jak 
zwykle w przekazanym comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta. 
 
Do pkt 10 
Interpelacji nie było. 
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Radna Grażyna Ostafin poruszyła kwestię unieważnianych przez nadzór prawny uchwał Rady 
Miejskiej. Zadała pytanie, czy obsługa prawna koryguje przedkładane projekty i czy są wyciągane 
konsekwencje w przypadku gdy uchwały są unieważniane?  
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielając odpowiedzi poinformował, iż każdy projekt 
uchwały opiniowany jest przez radcę prawnego obsługującym Urząd, bądź jednostki organizacyjne 
i dodatkowo konsultowany z innym radcą. Jednakże problem powstaje w zależności od interpretacji 
prawa przez pracownika organu nadzoru i jest to bolączka wielu gmin a także organów powiatów. 
Często zdarza się, że identyczna uchwała w danej materii podjęta przez radę w jednej gminie czy 
przez radę powiatu jest zaakceptowana przez organ nadzoru a w innej jest uchylana. Zdarza się też, 
że podejmowana corocznie uchwała w tej samej materii jest akceptowana a w kolejnym roku jest 
kwestionowana. Można się o tym przekonać śledząc uchwały różnych organów w BIP.  
 
Do pkt 11 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęły: 
- odpowiedź burmistrza na interpelację radnego Krzysztofa Żura w sprawie dalszych planów 
dotyczących budynku starej sołtysówki zlokalizowanej przy ul. Gliwickiej w sołectwie Borowa 
Wieś, 
- informacja Zastępcy Burmistrza o przekazaniu do Powiatowego Zarządu Dróg wniosku  
przewodniczącej Rady Miejskiej Katarzyny Syryjczyk-Słomskiej o zwrócenie uwagi  
na niebezpieczne usytuowanie przejścia dla pieszych przy ul. Konstytucji 3 Maja, znajdującego  
się w okolicy budynku siedziby MOSiR, jednocześnie z prośbą o zapewnienie bezpiecznego 
korzystania z tego przejścia.   
 
Radny Krzysztof Żur odnosząc się do udzielonej mu odpowiedzi na interpelację, stwierdził,  
iż nie uzyskał w niej odpowiedzi na pytanie, jakie są plany wobec starego budynku po sołtysówce, 
który jeżeli nie będzie użytkowany zniszczeje. 

 
Do pkt 12 
Radny Krzysztof Jakubiec podziękował p. Adamowi Bizoń pracownikowi Wydziału Transportu 
Urzędu Miejskiego w Katowicach, który dzięki swojemu zaangażowaniu doprowadził do właściwej 
regulacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Owsianej, Pstrągowej i Katowickiej, dzięki 
czemu mieszkańcy mikołowskich ulic Świerkowej, Paprotek i Wieczorka nie borykają się 
z uciążliwością  nadmiernego natężenia ruchu w tym rejonie.     
 
Radna Stanisława Hajdu-Bies zadała pytanie, dlaczego podczas obrad mównica ustawiana jest 
w różnych miejscach i czy zależy to może od ważności przemawiających osób, czy od wagi 
omawianego tematu? 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska udzieliła odpowiedzi,  
że mównica, podobnie jak stoły przestawiane są ze względów organizacyjnych wg potrzeb. 
 
Radny Krzysztof Żur poprosił o udostępnienie tekstu Statutu Miasta wraz ze zmianami, gdyż  
po wprowadzeniu do tej uchwały licznych zmian, trudno jest odczytać jego aktualną treść.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że statut 
i uchwały go zmieniające są opublikowane w BIP, może też być udostępniony radnemu w Biurze 
Rady. 
  
Z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Mikołowa podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję.  
 
Obrady zakończono o godz. 1750. 
Na tym protokół zakończono.  
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Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
Obsługa sesji: 
 
Grażyna Kozicka  Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 
  Katarzyna Syryjczyk-Słomska    
Monika Graca-Kierzkowska   


